
镇江奇美88SF新料 PS

产品名称 镇江奇美88SF新料 PS

公司名称 东莞市帝邦塑料有限公司

价格 13000.00/吨

规格参数 成分:PS
形态:颗粒
颜色:白色

公司地址 东莞市樟木头镇塑金国际19栋110

联系电话  13428455336

产品详情

成份 PS 形状 颗粒物
色调 乳白色

本企业技术专业市场销售hips原材料，大家企业的服务宗旨"以品质求发展趋势，视信誉度为性命“的经
营管理理念，持续奋发进取，持续开发设计新产品，以卓越的质量，高超的服务项目"勤奋考虑众多新老
顾客的要求。

广东省东莞市帝邦塑胶有限责任公司坐落于我国广东广东省东莞市樟木头塑料销售市场，是一家塑胶制
品、塑料原材料，电器产品等商品的经销商批發的公司。运营的塑胶制品、塑料原材料，电器产品热销
顾客销售市场。广东省东莞市帝邦有限责任公司的商品在顾客之中具有较高的影响力，企业与好几家零
售商和地区代理创建了长期性平稳的合作关系。经销商的塑胶制品、塑料原材料，电器产品种类齐全、
价格实惠。我企业整体实力雄厚，重个人信用、守合同书、确保产品品质，以多种类运营特点和垄断竞
争市场的标准，获得了广大群众的信赖。

The company specializes in the sale of hips raw materials, our company's tenet is "to seek development with quality, to
take credit as life" business philosophy, to constantly perfect and forge ahead, to constantly develop new products, to
first-class quality, first-class service "efforts to meet the needs of the majority of new and old customers.

Located in Zhangmutou plastic market, Dongguan City, Guangdong Province, China, DPC is a wholesaler of plastic
products, plastic raw materials, household appliances and other products. The plastic products, plastic raw materials
and household appliances sold well in the consumer market. Our products enjoy a high position among consumers.
We have established long-term and stable cooperation with many retailers and agents. Distribution of plastic products,



plastic raw materials, home appliances, a complete range of reasonable prices. Our company has strong strength, pays
attention to the credit, abides by the contract, guarantees the product quality, has won the trust of the general
customers by the principle of the multi variety management characteristic and the small profit and the quick sale. 
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